

# 香港聖類斯中學家長教師會通告第08號(25-26)

家長互助小組活動

### 「家長體驗工作坊」

【主題: 「和菓子物語工作坊」】

#### 敬啟者:

隨著新一年即將來臨,我們誠摯邀請您參加本會舉辦的<u>「和菓子物語工作坊」</u>,在這次工作坊中,您 將有機會與孩子一起製作美味的和菓子,為節日增添一份溫馨的氣氛。

由專業導師指導,教授和菓子傳統手藝技巧及工具運用,在工作坊中可增進親子互動,加強親子關係,享受當中的樂趣,所有材料將由我們提供,您只需帶著愉快的心情來投入參與,一起共渡一個愉快的週末。

現誠邀各級家長/ 監護人踴躍參加, 有關活動詳情如下:

日期:	2026年1月10日(星期六)
費用:	每位\$200 (費用需於 2025 年 12 月 19 日或之前繳交)
語言:	廣東話
時間:	下午 2:30 至 4:30
地點:	本校地下多媒體語言學習室(MMLL)
名額:	20人 (名額有限,以先到先得為準)
繳費方式:	將現金放入信封並密封,信封正面寫上學生的班別和學號, 並註明「和菓子物語工作坊」,交給 <b>容逸沛老師</b> 代收。

(備註:如活動當日因八號風球或黑雨或惡劣天氣關係未能舉行,活動將順延舉行,所繳費用恕不退回。)

敬請填妥回條, 連同費用於 2025年12月19日(星期五)或之前交回。

順祝 生活愉快!

會長 李佩珍 謹啟 2025年12月12日



香港聖類斯中學家長教師會

通告第 08 號 (25-26)

## 「家長體驗工作坊」回條

【主題: 「和菓子物語工作坊」】

本人	(家長/	監護人姓名)為學生_	(班級_	學號	)的家長/	監護人,	將
樂意/無暇*參加	1月 10日	「家長體驗工作坊」,	出席人數合共	人。			
				家長姓名:_			_
				家長簽署:_			_
				聯络雷話:			

\*請刪除不適用者。

※請將回條於 12 月 19 日或之前經 eClass 交回※



## Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association

Circular No. 08 (25-26)

12<sup>th</sup> December, 2025

#### Parents Experiential Workshop

Topic: "Wagashi workshop"

Dear parents and guardians,

With forth the coming of New Year celebration, we are offering a festive workshop and cordially invite you to participate! In this workshop, you will have the opportunity to make Wagashi with your child, adding spice to the festival holiday.

Guided by a professional instructor, this workshop will introduce traditional wagashi craft techniques. It offers an opportunity for parent-child interaction, strengthening familial bonds while enjoying the craft-making experience. All materials will be provided. Let's have a delightful weekend together! Details are given as follows:

Date:	10 <sup>th</sup> January, 2026 (Saturday)
Fee:	\$200 per head (to be paid on or before 19th December 2025)
Language:	Cantonese
Time:	2:30 p.m. to 4:30 p.m.
Venue:	MMLL Room @ Campus Ground Floor
Quota:	20 (on first-come-first-serve basis)
Payment method:	Include the fee in a sealed envelope and put down the student's class, number and "Wagashi Workshop" on the envelope, then pass it to Mr. YUNG Yat Pui, the PTA
	teacher advisor.

(Remarks: If the activity is cancelled due to the issue of Typhoon Signal No. 8, black rainstorm signal or other adverse weather conditions, the activity will be postponed and the fees will not be refunded.)

Interested parties should complete the reply slip and settle the payment on or before Friday, 19th December, 2025.

Thank you for your kind attention!

LEE Pu	i Chun																
Chairpe	rson of	HK St.	Louis Sc	cho	ol Pa	rents	s-Te	each	ers Asso	ociat	tion						
					т	·		1	1 D			 	 	 	 	 	



Yours faithfully,

Hong Kong St. Louis School Parents-Teachers Association Reply slip of Parents Experiential Workshop

Circular No.08 (25-26)

Topic: "Wagashi workshop"

I (Parent's Na	ime)(Student's N	ame:	Class:	Student no.:	)
$^*$ would / would no	·				
Date:	Contact Number:	Paren	t's Signature:		

- \* Please delete the inappropriate option(s).
- \* Please complete and return the reply slip through eClass system on or before Friday, 19th December, 2025